



荃灣街市街分行關閉通告

本行荃灣街市街分行(新界荃灣街市街 21-25 號地下 AB 舖)將於 2022 年 4 月 10 日(星期日)起關閉,所有業務併入荃灣分行(新界荃灣眾安街 78 號),繼續竭誠為客戶提供優質銀行服務。

如有查詢,請致電本行客戶服務熱線(852) 2622 2633。不便之處,敬請原諒。

南洋商業銀行有限公司謹啓
2022 年 2 月 7 日

7 February 2022

Closure Notice– Tsuen Wan Market Street Branch

Please be informed that with effect from 10 April 2022 (Sunday), our Tsuen Wan Market Street Branch (the Branch) at Shops A&B, G/F, 21-25 Tsuen Wan Market Street, Tsuen Wan, New Territories will be closed and all businesses of the Branch will be merged with Tsuen Wan Branch at 78 Chung On Street, Tsuen Wan, New Territories, where we will continue to offer quality banking services to our customers.

We apologize for any inconvenience caused. For enquiry, please call our Customer Service Hotline at (852)2622 2633.

Nanyang Commercial Bank, Limited